
Protokół nr  1 / 2025 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 27.01.2025r. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji według załączonej listy obecności  

- oraz:  

Tomasz Lato - Wójt Gminy Masłów 

Robert Szechnicki - Skarbnik Gminy Masłów 

Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów 

Dariusz Korczyński - kierownik referatu BiGP 

Anna Kucmin - kierownik referatu RGKiOŚ 

Agnieszka Borycka - kierownik referatu PiRG 

Damian Maleszak - urbanista 

Aneta Krawczyk - CUW 

Aneta Kułak – kierownik GOPS 

 

Tematyka posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu nr 10 z poprzedniej komisji 

5. Raport z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Masłów na lata 2022-2030 

6. Projekt uchwały: 

a) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołec-

twa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów 

b) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin 

wchodzących w skład aglomeracji Kielce przy realizacji zadania polegającego na zmianie 

obszaru i granic aglomeracji Kielce 

c) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej na działce nr 

ewid. 192/33 w msc. Wiśniówka, obręb Dąbrowa, gm. Masłów 

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 2031 

7. Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok 

8. Sprawozdanie z pracy komisji  za 2024 rok 

9. Sprawy inne 

10. Zakończenie obrad 

 

Ad. 1.  Otwarcie posiedzenia. 

 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, poz. 

3838) w dniu 27 stycznia 2025r o godz. 15:00 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne posiedzenie: 

- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

- Komisji Budżetu i Finansów 

- Komisji ds. Inwestycji 

- Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

- Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 



 

Obradom Komisji ds. Inwestycji przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz 

Ksel, który otworzył posiedzenie. 

 

Ad. 2.   Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczyło 6 z 6 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Tomasz Ksel 

2. Lucjan Pabis 

     3. Mateusz Durlik 

     4. Mirosław Kuzka 

     5. Artur Lis 

     6. Renata Samiczak 

 

Ad. 3.   Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowanie:  

6 za pozytywnym przyjęciem porządku obrad. 

 

Ad.4.   Przyjęcie protokołu nr 10 z poprzedniej komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji – Pan Tomasz Ksel przekazał,  że nie wpłynął żaden wniosek 

w sprawie treści zawartych w protokole. Nie było uwag do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu nr 10 z poprzedniej komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne 

ZA (6) 

Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.5.   Raport z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Masłów na lata 2022-2030 

 

Raport omówiła kierownik referatu PiRG Agnieszka Borycka. Strategia Rozwoju Gminy Masłów 

została przyjęta uchwałą Nr XLVI/467/2022 z dn. 31.05.2022r  jako dokument wyznaczający kierunki 

działań mających na celu rozwój społeczno-gospodarczy gminy, poprawę jakości życia mieszkańców 

oraz ochronę zasobów naturalnych i kulturowych. Został powołany Zespół ds. wdrażania i 

monitorowania Strategii, który spotykał się już w latach 2022, 2023, 2024. Raport pierwszy raz 

podsumowuje okres trwający 2,5 roku, ocenia realizację zaplanowanych celów i działań. Kolejne będą 

pokrywały się z latami kalendarzowymi. Kierownik referatu PiRG Agnieszka Borycka przedstawiła 

zadania zawarte w raporcie. Udało się zrealizować 21 przedsięwzięć z Planu Zadań, w toku jest 38, a 

19 czeka na rozpoczęcie i realizację. Powodem nierozpoczęcia zadań były przeszkody prawne, tj. 

problemy z uzyskaniem decyzji o pozwoleniu na budowę lub brak środków zewnętrznych na 

realizację. 

 

Ad.6.   Projekty uchwał: 

 

Ad. 6a.  W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów. 

  

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński. Plan Woli Kopcowej został 

uchwalony w 2019r., potem przystąpiono do jego zmiany polegającej na dopuszczeniu lokalizacji 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Taką uchwałę podjęła Rada Gminy w dniu 28 marca 2024r. 

Jednakże uchwała została unieważniona rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Świętokrzyskiego z 

dn. 14 maja 2024 r. z uwagi na naruszenie, zdaniem organu nadzoru, przepisów ustawy z dn. 20 lipca 

2017 r. Prawo wodne, tj. położenie znacznej części sołectwa w promieniu 1 kilometra od najbliższego 

kąpieliska. Złożona została skarga do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach, która 

wyrokiem z dn. 12 września 2024 r. została oddalona. Projekt uchwały został skorygowany we 

wskazanym przez sąd zakresie oraz została ponowiona procedura wyłożenia projektu dokumentu do 

publicznego wglądu. Powstała uchwała jest praktycznie tożsama z tą podjętą wcześniej. Zmiany 

omówił urbanista Damian Maleszak. Poinformował, że wprowadzone zostały zmiany w §1w  dwóch 

punktach. Zabrakło w pkt. 4 dopisku ,,zgodnie z przepisami odrębnymi” a wynikło to z omyłki 

pisarskiej, a sąd zwrócił uwagę że brak tego zapisu może spowodować błędną interpretację MPZP. 

Została też dopisana strefa „B” Podkieleckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu” uzgodniona z 

Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska. Pan Tomasz Ksel uzyskał odpowiedź że zmiana 

dotyczy tak jak wcześniej całego sołectwa Wola Kopcowa oraz że załącznik nr 3 ,,Dane przestrzenne” 

który jest teraz pusty zostanie uzupełniony w formie elektronicznej dopiero po zatwierdzeniu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola 

Kopcowa na terenie gminy Masłów 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 



ZA (6) 

Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy 

Masłów. 

 

Ad. 6b.  W sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin 

wchodzących w skład aglomeracji Kielce przy realizacji zadania polegającego na 

zmianie obszaru i granic aglomeracji Kielce. 

  

Na wstępie Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że podejmujemy wspólnie z miastem inicjatywę, żeby 

poprostować granice aglomeracji. Głos zabrał Dariusz Korczyński. W skład aglomeracji Kielce 

wchodzą gminy Kielce, Nowiny, Daleszyce i Masłów. Prezydent Miasta Kielce zgodnie z art. 92 

ustawa Prawo wodne dokonał jej przeglądu z którego wynikła konieczność zmian obszaru. Ponieważ 

Gmina Kielce jest największą pod względem ilości LRM, to procedurę tą przeprowadza Prezydent 

Miasta Kielce a gminy wchodząc w skład aglomeracji zawierają porozumienie. A jego zawarcie jest 

uwarunkowane podjęciem stosownych uchwał przez poszczególnych członków. Projekt tej uchwały 

pozwoli na dalsze procedowanie. Pan Tomasz Ksel zapytał czy mamy wiedzę które tereny naszej 

gminy będą mogły być wyłączone z tego obszaru. Pan Wójt powiedział, że na chwilę obecną nie ma 

takiej informacji, zmiany będą szły dwukierunkowo, niektóre tereny będą pomniejszane ale będą też i 

powiększane. Pan Tomasz Ksel zapytał o dalsze procedowanie i uzyskał informację że wszelkie  

następne decyzje będą wymagały zgody Rady Gminy.  

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w 

skład aglomeracji Kielce przy realizacji zadania polegającego na zmianie obszaru i granic 

aglomeracji Kielce 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Kielce przy 

realizacji zadania polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Kielce. 

 

 



Ad. 6c.  W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej na 

działce nr ewid. 192/33 w msc. Wiśniówka, obręb Dąbrowa, gm. Masłów. 

  

Projekt uchwały przedstawił Dariusz Korczyński kierownik referatu BiGP. Prywatny inwestor z 

własnych środków finansowych wybudował urządzenia i sieć  kanalizacyjną o długości ponad 134 mb. 

Jest to już drugi etap sieci kanalizacyjnej. 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina 

Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Związku Wodociągów i 

Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego majątku. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej na działce nr ewid. 

192/33 w msc. Wiśniówka, obręb Dąbrowa, gm. Masłów 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania do 

nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej na działce nr ewid. 192/33 w msc. Wiśniówka, 

obręb Dąbrowa, gm. Masłów. 

 

Ad. 6d.  W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

  

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, który szczegółowo omówił 

zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 

realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. Zmiany dotyczą czterech pozycji. 

Dofinansowania kosztów bieżącego funkcjonowania żłobka ,,Raj Maluszka” w Domaszowicach oraz 

w ramach programu KPO dofinansowanie do trzech zadań zwiększenia efektywności energetycznej tj. 

dla Centrum Edukacji i Kultury ,,Szklany Dom” w Ciekotach, świetlicy samorządowej w Dąbrowie, 

świetlicy samorządowej w Dolinie Marczakowej. Ponadto określono maksymalną wysokość pożyczek 

udzielanych przez Wójta Gminy na okres nie przekraczający roku budżetowego do kwoty 651 851,00 

zł. Z wnioskiem o zabezpieczenie kwoty zwrócił się ZGGŚ w Bielinach i dotyczy on rozliczenia prac 

na zadaniach ,,Modernizacja budynku OSP w Mąchocicach” i ,,Modernizacja obiektów turystycznych 

w Ciekotach”. ZGGŚ dokona zwrotu całości środków po otrzymaniu III transzy dofinansowania 

wynikającego z Promesy. 

Głos zabrał Pan Tomasz Ksel, powiedział że wraca zadanie termomodernizacji, że po ostatnim 

spotkaniu tydzień temu odnośnie tego zadania żadne stanowisko chyba nie zostało wypracowane i 

przedstawione, że pojawiło się jeszcze więcej wątpliwości niż było do tej pory. Dlatego pytanie skąd 

taka decyzja o wprowadzeniu tego zadań po raz kolejny do budżetu. Wspomniał również, że zgodnie z 

wcześniejszymi rozmowami Pan Wójt takie słowa przedstawiał, że wszystkie zadania które znajdą się 

sukcesywnie w budżecie 2025 będą zadaniami wprowadzanymi wspólnie i przy wspólnych decyzjach. 



Po tym spotkaniu tydzień temu nie mieliśmy takiej rozmowy czy decydujemy się w to wchodzić czy 

nie, jakie jest stanowisko, nie padła też jasna deklaracja ze strony Pana Wójta że zostanie to jednak 

wpisane do budżetu na tą sesję.  

Pan Wójt Tomasz Lato odpowiedział, że jego zdanie nie uległo zmianie, uważa że jest to zadanie do 

zrealizowania, że możemy pozyskać duży procent dofinansowania przy małym własnym wkładzie. 

Zaznaczył że po tym spotkaniu żadne stanowisko ze strony radnych nie zostało wypracowane, 

pojawiały się wątpliwości, ale nie było na nie. Ta uchwała daje szanse na pozyskanie dużych 

pieniędzy z zewnątrz, że mieszkańcy liczą na przeprowadzenie tych inwestycji. Wyjaśnił temat 

nowego przyłącza energetycznego do ,,Szklanego Domu”. Pani Agnieszka Borycka poinformowała, że 

do rozliczenia dofinansowania nie jest wymagane odłączenie starego źródła ciepła, czas oczekiwania 

na wykonanie nowego przyłącza nie wstrzymuje tego zadania. Pan Dariusz Korczyński powiedział, że 

co do istoty termomodernizacji, to ustawodawca przewidział wskaźniki jakim powinny odpowiadać 

przegrody budowlane, stąd wynika potrzeba wymiany np. okien, docieplenie budynku, mimo że ich 

stan techniczny jest jeszcze dobry, ale nie spełniają efektu cieplnego. 

Pan Mirosław Kuzka, wyraził swoją opinie że są ważniejsze rzeczy do zrobienia na terenie gminy, w 

pierwszej kolejności takie jak drogi, chodniki, dofinansowanie służby zdrowia. Jeżeli trzeba będzie to 

radni z pewnością podejmą decyzję o finansowaniu pilnych, niezbędnych zadań. 

Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że jeżeli nie pozyskamy dofinansowania zewnętrznego to w 

najbliższym czasie i tak musimy przygotować się na remonty w tych obiektach. 

Pan Michał Leśkiewicz zapytał czy można rozdzielić do głosowania te zadania termomodernizacyjne. 

Pan Wójt powiedział, że wszystkie te obiekty potrzebują dofinansowania, że jeżeli nie podejmiemy 

tego do końca stycznia to wniosku już nie złożymy.  

Pan Andrzej Pedrycz powiedział, że wprowadzenie do budżetu tego zadania termomodernizacyjnego 

to bardzo dobra decyzja, żeby nie głosować przeciwko mieszkańcom swojego sołectwa. 

Pan Mirosław Kuzka zapytał czy mamy gotowe projekty aby je złożyć i wystąpić o dofinansowanie do 

remontu dróg powiatowych. Powiedział, że wg niego mieszkańcom bardziej zależy na nowym 

chodniku niż na termomodernizacji obiektów, które i tak będą funkcjonować. Pan Wójt Tomasz Lato 

odpowiedział, że rozumie iż mieszkańcy Mąchocic Kapitulnych już długo czekają. Dwa lata temu 

mieliśmy do realizacji projekty odcinków dróg powiatowych związane z sołectwami Masłów 

Pierwszy, Masłów Drugi, Domaszowice, Dąbrowa i zostały one zrealizowane. Na ten moment dalsze 

projekty są przygotowywane ale mają pewne opóźnienia, są to jednak duże zadania i trzeba mieć na 

uwadze ich możliwość finansowania. Jest w realizacji dużo projektów dróg gminnych, które również 

sukcesywnie musimy wprowadzać do realizacji. 

Pan Mateusz Durlik powiedział, że ogólnie jest za termomodernizacją ale w ramach rozsądku, że 

najpierw powinna być droga do domu a dopiero potem ona. Zgadza się z Panem Mirosławem Kuzką, 

że najpierw drogi. Poprosił aby wypracować jeszcze raz wspólne stanowisko co do zakresu zmian w  

tym zadaniu termomodernizacyjnym. Pan Wójt Tomasz Lato jeszcze raz zaznaczył że powinniśmy 

sięgnąć po te duże środki zewnętrzne, nie rezygnować z nich, zrobić raz i mieć korzyści na lata. 

Pan Tomasz Ksel jeszcze raz odniósł się do zorganizowanego spotkania poniedziałkowego, że nie 

zostało zasugerowane co robimy, nie padła decyzja czy będzie to poparte, że powinien być złożony 

jakiś wniosek a jednak wprowadzone zostało to zadanie do budżetu. Każdy radny musi wyważyć, 

które zadania dla jego mieszkańców są priorytetowe. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że pomyślmy 

po pierwsze o samorządzie, jego kondycji finansowej, o inwestycjach które są w naszym zasięgu 

dzisiaj.  

Pani Sylwia Bakalarz–Borkowska zapytała dlaczego świetlica w Wiśniówce nie znalazła się w tym 

zadaniu termomodernizacyjnym. Pan Wójt Tomasz Lato odpowiedział, że tam 60% robót byłoby nie 

kwalifikowane, że tam jest potrzebny remont a nie tylko poprawa parametrów cieplnych.    

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Lucjan Pabis,  Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (3) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy. 

 

Ad. 6e.  W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 

2031. 

  

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki przy omawianiu zmiany uchwały 

budżetowej gminy.  

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 2031 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Lucjan Pabis,  Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (3) 

Tomasz Ksel, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 2031. 

 

Ad. 7.  Opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji – Pan Tomasz Ksel przekazał,  że nie zgłoszono uwag w tym 

punkcie. 

 

Głosowano w sprawie 

opracowanie planu pracy komisji na 2025 rok 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała plan pracy komisji na 2025 rok. 

 

 

Ad. 8.  Sprawozdanie z pracy komisji  za 2024 rok. 

 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji – Pan Tomasz Ksel 

poinformował, że plan pracy został przyjęty. 

 

Ad. 9.  Sprawy inne. 

 

Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński przedstawił do przemyślenia temat umocnienie ażurami 

już całości rowu w Barczy. Do tej pory sukcesywnie co roku z funduszu sołeckiego remontowany był 

jego odcinek. Zostało do zakończenia ok. 500m, szacowana wartość to ok. 328 tys. zł. Pan Tomasz 

Ksel powiedział, że przy odbiorze w zeszłym roku fragmentu rowu widzi zasadność dokończenia już 

w całości pozostałego odcinka. Pan Wojciech Haba poprosił o aprobatę radnych, gdyż remontując go 

cały czas z funduszu sołeckiego zajmie to jeszcze 10 lat a po zakończeniu trzeba będzie już 

remontować wcześniejsze odcinki. 

Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński przedstawił zamiar zmiany oświetlenia boiska ze 

sztuczną nawierzchnią przy szkole w Mąchocicach Kapitulnych. To oświetlenie jest już 

energochłonne, zmiana na led będzie miała duży wpływ na oszczędności i jakość odbywających się 

tam imprez sportowych. Koszt wymiany to ok. 80 tys. zł. Pan Mateusz Fąfara zapytał co stanie się ze 

starym oświetleniem. Pan Wójt Tomasz Lato odpowiedział, że zakładanie tego energochłonnego 

oświetlenia gdzieś indziej chyba nie miałoby sensu, ale może być gdzieś doraźnie na zamianę. 
 

 

 

 

Ad.10.  Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz Ksel podziękował za 

udział w Komisji i o godzinie 17:55 zamknął obrady Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:  Albert Kaleta 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Tomasz Ksel 


